
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 20. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 109
Mener ministeren fortsat, at det ikke er et problem, at unge overgår til erhvervsuddan-
nelse i forlængelse af en gymnasieuddannelse, og såfremt ministeren ikke har ændret 
holdning, hvorfor vil ministeren og regeringen så ikke tage initiativ til at sikre, at Styrelsen 
for Undervisning og Kvalitets tilsyn afspejler dette? Der henvises til artiklen »Studenter 
bør meget lettere kunne blive faglærte«, Jyllands-Posten, 6. oktober 2018 og til svar på 
BUU alm.del. – spm. 60.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand

1/1

Offentligt
BUU Alm.del - Spørgsmål 109

Børne- og Undervisningsudvalget 2023-24


